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ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE ŠMARTNO PRI LITIJI 

 

 

ZADEVA: Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov podanih na 13. redni seji Občinskega sveta Občine 

Šmartno pri Litiji ki je potekala dne, 19.12.2024 

 

Branko Šuštaršič: Svetnik je navzoče povabil na prireditev Žive jaslice v Javorje. 

Matej Jug: Svetnika zanima kakšne so aktivnosti in plani glede stanovanja na podružnični šoli v 

Štangarskih Poljanah.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Stanovanje je že nekaj časa prazno. Med poplavami v letu 2023 

ga je občina ponudila državi za potencialno nastanitev v okviru reševanja posledic poplav. Največja težava tega 

stanovanja je, da je v trenutnem stanju neprimerno za aktivno oddajanje, saj je potrebno obnove. Za tako oddajanje 

pa je lahko neprimerno tudi iz vidika, da je vhod v stanovanje praktično skozi osnovno šolo, torej nima ločenega 

vhoda. Posledično je oddajanje osebam težje izvedljivo, razen nekoga, ki je bodisi zelo pazljiv (kar je težko 

pogodbeno doseči),  oziroma nekoga, ki deluje v instituciji, kar trenutni pravilnik ne rešuje ustrezno. Za enkrat iz 

Osnovne šole Šmartno občina ni prejela pobude, da bi ta prostor namenili za del podružnične šole. Iz navedenih 

razlogov je prihodnost stanovanja za enkrat še pod vprašanjem.  

Poleg omenjenega stanovanja in stanovanja na Bartlovi ima občina še eno stanovanje na Staretovem trgu 25. V 

proračunu za leto 2025 so zagotovljena sredstva za obnovo enega izmed teh stanovanj, če bo mogoče celo dveh. 

Če bi občina želela vsa stanovanja obnavljati po nekem sodobnem standardu je tu vprašanje smisla zagotavljanja 

tolikšnih sredstev, glede na vrnjen vložek najemnin po trenutnih pravilnikih.   

Veronika Jesenšek: Občani, ki se vsak dan vozijo v službo proti Ljubljani oziroma Novemu mestu po cesti 

čez Bukovje, svetnico sprašujejo, kdaj se bo omenjena cesta uredila, glede na to, da je po nekaterih predelih 

precej poškodovana od smeri Lupinice do vrha Bukovja. Ta cesta je tudi zelo obremenjena s tranzitom. 

Vsakodnevno se po njej vozi šolski avtobus in kombi. Glede na stanje in za varnost vseh udeležencev na tej 

cesti upa in daje pobudo, če se bo kaj našlo na postavki investicijskega vzdrževanja, da se vsaj del te ceste  

uredi, kjer je poškodovana.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Glede problema na omenjeni cesti se strinja. Občina je imela v 

preteklosti mogoče tendenco popuščanja pritiskom posameznikov za urejanje javnih poti in nekategoriziranih cest 

do posameznih hiš, ki jim je bila dana prednost pred cestam, ki so bile resnično obremenjene  in so ene izmed bolj 

prometnih žil v naši občini, kar Bukovje zagotovo je. Finančna sredstva za izdelavo projektne dokumentacije za 

sanacijo omenjene ceste smo umestili v proračun za prihodnje leto. Na kontu obnove posledic neurij je sicer ostalo 

še nekaj sredstev, ki jih bomo preko države skušali opravičevati oziroma dati za projektno dokumentacijo za 

omenjeno cesto, bodisi  za sanacijo plazov, ki se sprožajo na tej cesti, oziroma za investicijsko vzdrževanje cest.  

Obenem je potrebno poudariti, da imamo v prihodnjem proračunu umeščena tudi denarna sredstva za investicijsko 

vzdrževanje. Navedene so sicer možnosti za tri odseke. Od samega poteka analize pa je odvisno kateri odsek bo 

izbran. Na občini se zavedamo tega problema in prve korake v smeri reševanja smo že naredili. Pri tej cesti se je 

potrebno zavedati da gre za 2.3 km dolg odsek, kar pomeni, da višina denarja, ki je trenutno na postavki tudi 

približno ne zadostuje za celotno sanacijo. Druga stvar je, da so ovinki na tej cesti relativno ozki, če želimo to 

popravljati oziroma nadgradit je potrebno to zapeljati popolnoma drugače. Naslednja težava so tudi lastniki 

zemljišč in ponovna odmera. Z vsem tem se bomo spopadli. Začetki so. Pojasnil, je da so to sovpada z njegovim  

dve letnim prepričevanjem, da se je potrebno v okviru občine lotiti reševanja v smeri glavnih prometnih odsekov 

proti manj obremenjenim in ne obratno. 

Domen Merzel: Svetnika zanima stanje polnilnice za električne avtomobile pri Športni dvorani Pungrt.  



 

 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar: Že eno leto se poskušamo dogovoriti v smeri, da bi polnilnica 

postala plačljiva. Drži, da smo z trenutnim ponudnikom storitev (Telekomom Slovenije) dosegli dogovor, za 

katerega upa, da bo zadevo v januarju 2025  rešil in bo polnilnica  zamenjana. Obljubljeno je bilo že sredi 

decembra, vendar se je zadeva prestavila. Dosedanje polnilnice ni možno nadgraditi oziroma spremeniti v 

plačljivo. Veseli ga, da bo obstoječa pogodba, ki je bila podpisana, spremenjenja v smislu, da bo bodoča polnilnica, 

cenejša od te, ki jo plačujemo sedaj.  

Alojzij Smrekar: Svetnika zanima, če bo Nadzorni obor občine kaj predstavil svoje delovanje.  

Pojasnilo  je na seji podal župan Blaž Izlakar: Na zadnji  seji NO je imel zagovor. Kar se tiče je prejšnji 

predsednik NO g. Simončič uvedel novost, da enkrat na leto župan NO poroča, predvsem na račun projekta 

izgradnje novega vrtca, ki je bil nekaj časa zelo pereč, poroča kakšen je napredek. Župan smatra, da kar se tiče 

poročila ne bi smel biti problem. Jih pa župan o poslovanju ne sprašuje, ker smatra, da bi bilo to vtikanje v njihovo 

delo. 

Alojzij Smrekar: Svetnik se je zahvalil občini in direktorju JZ Bogenšperk za sodelovanje pri projektu 

sanacije cerkve v Mišjem Dolu. Sredstva za sanacijo je prispevalo podjetje Rekon. 

Pojasnilo  je na seji podal župan Blaž Izlakar: Pri izkoriščanju naravnih dobrin, pri miniranju v kamnolomu 

Vetrnik je prišlo do razpok na posameznih objektih na območju kamnoloma, med drugim tudi na cerkvi v Mišjem 

Dolu. Poškodbe na objektih v lasti fizičnih oseb je lastnik kamnoloma saniral. Sanacija poškodb na cerkvi pa je 

ostala odprta do nedavnega. Podjetje je svetniku ves čas dajalo zagotovilo, da  bodo temeljne na cerkvi sanirali.   

Počasi smo uspeli doseči konsenz z lastnikom kamnoloma, projektantom in tudi cerkev je dala na koncu soglasje 

za sanacijo in se je odločila, da to izvede. Tako je ta projekt prišel do konca.  

Andreja Kastelic: Svetnica je opozorila, da so poškodovana vhodna vrata na pokopališču v Veliki Štangi.  

Vinko Femc: Svetnik se je zahvalil za izvedeno obžaganje vej ob cesti na njihovem koncu.  

Janez Tomažič: Svetnik je opozoril, da če bomo zavzeli stališče, da je vsako upogibanje vej na cesto 

odgovornost lastnika, bomo imeli v bodočnosti problem. Kajti ko se cesta odkupuje se odkupi širši pas, da 

ne bo odgovornost na strani lastnika zemljišča ob cesti. 

Pojasnilo  je na seji podal župan Blaž Izlakar: Zakon je tukaj strikten. Župan se je o tej praksi pozanimal tudi 

pri drugih kolegih županih. Občine imajo različne prakse. Od tega, da občine enostavno pošljejo lastnikom 

zemljišč dopis z določenim datumom sečnje in urejeno zaporo, do takih ki vse uredijo same in lastnikov niti ne 

vprašajo. Na tem področju ni neke univerzalne rešitve, s katero bi bili zadovoljni vsi. Srednja rešitev, to kar 

trenutno dela naša občina, da plača koncesionarju, da vse to uredi, hkrati pa tudi od ljudi pričakujemo določeno 

stopnjo razumevanja. V celoti pa zadovoljstva ne gre pričakovati.  

 

 

 


